

WELLINGTON COLLEGE EDUCATION

惠灵顿(中国)教育集团杭州校区 叔蘋奖学金

为弘扬"得诸社会,还诸社会"的叔蘋宗旨,惠灵顿(中国)国际教育集团特别设立"惠灵顿杭州校 区叔蘋奖学金",使广大学子有机会享受惠灵顿(中国)旗下学校提供的最优秀的国际教育,成为具 有国际视野并为中华民族做出贡献的新一代栋梁之材,真正将"叔蘋奖学金"的精神发扬光大。

申请资格

- 参与我校英语测试成绩达到A或A+,雅思6.5分以上,或托福95分以上,或具备同等水平英语成 绩者。
- 参加2025年中考成绩达到杭州市排名前四的高中录取分数线。(中考前申请我校的学生,参考 其区级模拟考综合成绩。)
- 学习认知能力测试(CAT4)成绩达130分及以上。

奖学金计划

"叔蘋奖学金"是惠灵顿(中国)国际教育集团最高级别的奖学金项目,面向品学兼优的国内工薪阶 层家庭的学生。2025年8月起加入杭州惠立学校就读高一年级的新生即可申请该奖学金。根据学生 家 庭实际情况,该奖学金可提供最高达110%的学费减免。

获此奖学金的学生入学后,若其学业成绩与品行表现始终符合申请条件,便能持续申请惠灵顿(中国)教 育集团杭州校区叔蘋奖学金,直至高中毕业,奖学金总价值可达近百万元人民币。

HANGZHOU・杭州

BeYou. Be More. 从心,致远。



WELLINGTON COLLEGE EDUCATION

WELLINGTON COLLEGE EDUCATION (CHINA) - HANGZHOU SHUPING SCHOLARSHIP

To realise the saying: "what is gained from the society should be returned to society", WCC International Education Group has launched the Wellington College China Shuping Scholarship. The scholarship will provide the opportunity to receive the very best international education at Wellington College China. It is hoped the scholars will become a new generation of pillars within the society, contributing to China and displaying a global mindset, indeed, to truly realise the spirit of a Shuping Scholarship.

ELIGIBILITY

- Reach A or A+ in Admissions' English Test, Score 6.5/95 or higher on IELTS/TOEFL or equivalent in English.
- Zhongkao results meet the requirements of top 4 senior high schools in the city. (The results of mock examinations will be taken as reference for applications before Zhongkao.)
- Score 130 or higher on CAT4.

AWARDS PLAN

As the highest-level scholarship programme in Wellington College China, this scholarship will be available to newly enrolled successful applicants from Chinese working-class families currently in Grade 9 (UK Year10) who will join Hiba Academy Hangzhou as a Grade 10 (UK Year11) pupil in August 2025. Pupils must have both excellent character and academic results and are welcome to apply. Taking the pupil's family situation into account, the scholarship can cover up to 110% of the full tuition fees.

If the successful scholar meets the requirements in academics and character, they can apply for the Wellington College Education (China) - Hangzhou Shuping Scholarship from senior high school through to graduation, giving access to a scholarship with a value of almost a million RMB.

HANGZHOU・杭州

BeYou. Be More. 从心,致远。